

2024上海环球食品展|FHC中国大规模食品展览会》FHC进口食品展

产品名称	2024上海环球食品展 FHC中国大规模食品展览会》FHC进口食品展
公司名称	上海博华国际展览有限公司
价格	.00/平方米
规格参数	
公司地址	上海市徐汇区虹桥路355号城开国际大厦7-8楼
联系电话	13524187672 13651828941

产品详情

Dear food industry practitioners and food enthusiasts

From November 12th to 14th, 2024, Shanghai will welcome a grand feast! The 27th Large Import Food Exhibition, Import Beverage Exhibition, and Import Beer Exhibition, organized by Shanghai Bohua International Exhibition Co., Ltd., will be held grandly in Shanghai. This exhibition brings together global Dingjian brands and brings you an unparalleled culinary experience.

This exhibition will present a brand new look to meet your unlimited pursuit of food. Here are some highlights we have prepared for you:

The exhibition scale is unprecedentedly spectacular.

The exhibition covers an area of 250000 square meters, providing you with a vast space to enjoy your food appreciation journey.

More than 2500 domestic and foreign Dingjian enterprises participated in the exhibition, with a rich brand portfolio to create personalized exhibitions.

2. Brands gather to enjoy global cuisine.

Brands from over 100 countries and regions gather together to showcase unique imported food, beverages, and beer.

Pastries, chocolates, coffee, and wine from all over the world are sure to satisfy your appetite.

3. Leading the trend of food and savoring future flavors.

Focusing on showcasing the latest food technology and innovative products, we bring you a unique flavor experience.

The combination of jianquan technology and food processing will bring you unexpected surprises.

4. A platform for tasting and communication.

A variety of exhibition activities, including cooking demonstrations, tasting sessions, and symposiums, will share the fun and insights of xiangmei food culture with you.

During the exhibition, multiple professional lectures will be held to provide you with the latest market insights and development trends.

Whether you are a practitioner in the food industry or a consumer with a passion for food, this exhibition will be an opportunity that you cannot miss. Join us and explore a global culinary journey together!

Detailed information will be released later, please continue to follow our [guanfangwangzhan](#) and social media channels. We look forward to meeting you in Shanghai from November 12th to 14th, 2024!

尊敬的食品行业从业者和美食爱好者：

2024年11月12日至14日，上海将迎来盛大的盛宴！由上海博华国际展览有限公司举办的第27届大型进口食品展、进口饮料展、进口啤酒展览会即将在上海隆重举行。这一展览会集合了全球dingjian品牌，为您带来无与伦比的美食体验。

本次展览会将以全新的面貌呈现，以满足您对美食的无限追求。以下是我们为您准备的一些亮点：

1.展会规模空前壮观。

展览会面积达到25,000平方米，为您提供了广阔的空间，畅食鉴赏之旅。

超过3000家国内外企业参展，丰富的品牌组合，打造个性化的展览。

2.品牌齐聚，尽享全球美食。

来自100多个国家和地区的品牌汇聚一堂，展示独具特色的进口食品、饮料和啤酒。

各地的糕点、巧克力、咖啡和葡萄酒等美食必定让您大饱口福。

3.引领美食潮流，品味未来风味。

专注于展示最新的食品科技和创新产品，为您带来别样的风味体验。

科技和食品工艺的结合将为您带来意想不到的惊喜。

4.品鉴与交流的平台。

丰富多样的展示活动，包括烹饪示范、品尝会和座谈会等，将与您共同分享美食文化的乐趣和心得。

展会期间还将举办多场专业讲座，为您提供最新的市场洞察和发展趋势。

无论您是食品行业的从业者，还是对美食充满热爱的消费者，本次展览会都将成为您不容错过的机会。加入我们，共同探索全球美食之旅！

详细信息将会在稍后发布，请持续关注我们的和社交媒体渠道。我们期待在2024年11月12日至14日与您相聚上海！